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Besluitenlijst van de vergadering van het Algemeen Bestuur van het Recreatieschap Hitland op 17 april 2025.    
 

Aanwezig: 
 
 
Toehoorders: 

Dhr. D.B. van Woudenberg (voorzitter), dhr. P. Eilander (Capelle aan den IJssel), Dhr. J. Hooijkaas 
(Capelle aan den IJssel), dhr. M. Wilson (Capelle aan den IJssel), Dhr. J.W. Schuurman 
(Zuidplas)dhr. F. Klovert (Zuidplas), dhr. T. Aker (directeur / a.i. secretaris) 
geen 

Plaats: Nieuwerkerk aan den IJssel 
17.30 uur (incl. diner) 

Afwezig (m.k.): Dhr. D. de Haas (vice-voorzitter), dhr. W. Zijlstra (Zuidplas) 
 

1. Opening Dhr. Woudenberg (voorzitter) opent de vergadering om 09.30 uur.  

2. Mededelingen Er zijn 2 afmeldingen ontvangen van dhr. De Haas en dhr. Zijlstra. Mevr. Weemhoff heeft zich permanent afgemeld als 
lid van het Algemeen Bestuur. Zij wordt vervangen door dhr. Hooijkaas. Reeds aangewezen vervangend lid is 
dhr. G. Spruit en evt. Dhr. A. van Buuren. 
Mevr. Weemhoff wordt bedankt voor haar inzet. Dhr. Aker zorgt voor een bedankbrief en een bloemetje. 

3. Ingekomen en uitgaande 
stukken 

ODMH heeft schriftelijk bevestigd dat de verlichting van de driving range nu in orde is. 
Of de subsidie van de Provincie voor de periode vanaf 2026 door loopt, is door PZH nog steeds niet vastgesteld of 
bevestigd. De verwachting is dat het met 6 jaar wordt verlengd, maar dit is nog aan ons gemeld. 

4. Besluitenlijst AB-
vergadering van 6 
december 2024 

De notitie over de te verwachten indexering en resultaatsverwachting voor de komende jaren is nog niet opgesteld; 
de voorgestelde begroting 2026 en de mjr geeft wel getallen aan. Het wordt opgesteld en meegenomen voor het 
overleg tussen voorzitter, vice- voorzitter en directeur in mei. 
Voor 2026 tijdig een nieuwjaarsreceptie inplannen en organiseren. 

5. Jaarrekening en 
jaarverslag 2024 

Helaas ligt er nog geen, door de account, goedgekeurde en gewaarmerkte jaarrekening. Eerdere opmerkingen vanuit 
het Dagelijks Bestuur en de financiële accountmanager (van Capelle) zijn wel verwerkt. De accountant heeft moeite 
met het controleren van de geboekte reserveringen in het nieuwe reserveringssysteem en de aansluiting hierop in de 
financiële administratie waar de indeling nog gebaseerd was op de oude systeem. Er kan nog een correctie volgen op 
de verkochte jaarkaarten welke overlopen in 2025 (van omzet in 2024 naar vooruitontvangen 2025). Dit geeft een 
wijziging in het resultaat, de balans en de post VPB.  Verder is de verdeling van de gemeentelijke bijdragen niet 
gedaan op basis van het inwoneraantal per 1-1-2023, maar van 1-1-2022. In werkelijkheid dient Capelle aan den IJssel 
€ 3.169,= minder te betalen en Zuidplas dit zelfde bedrag méér. Het komt doordat de begroting van het volgende jaar 
in maart wordt opgesteld en de inwoneraantallen op 1 januari van het lopende jaar bij CBS nog niet bekend zijn. 
Hierdoor loop je bij de verantwoording eigenlijk 2 jaar achter. 



Dhr. Schuurman geeft aan dat de inwoneraantallen bij de gemeenten zelf eerder bekend zijn en bij de opstelling van 
de begroting dus de cijfers van het vorige jaar gehanteerd kunnen worden. Dhr. Aker past het aan. 
Besluit: Het Algemeen Bestuur is akkoord, onder voorbehoud van de goedkeurende accountantsverklaring. Indien er 
substantiële aanpassingen zijn, volgt een schriftelijke ronde voor akkoord. De stukken dienen goedgekeurd en 
vastgesteld te zijn voor zij uiterlijk 30 april naar de gemeenteraden en de GS worden verstuurd. 

6. Bezuinigingsopgave 2025 
en 2026 

Besluit: Het voorstel is akkoord: nul-lijn hanteren voor de gemeentelijke bijdragen in 2025 en 2026 en een 
versobering van de begroting op diverse posten (zie ook bijgestelde begroting 2025 en begroting 2026). Tevens is het 
Algemeen Bestuur akkoord met het voorstel om de jaarlijkse bijdrage van het Recreatieschap aan de gemeente 
Krimpenerwaard per 2026 te laten vervallen. Dhr. Aker overlegt met dhr. De Haas over de juiste contactpersoon en zal 
dit vervolgens aan de gemeente Krimpenerwaard melden. 

7. Begrotingswijziging 2025 De begroting 2025 is bijgesteld naar aanleiding van de resultaten van 2024 en de bezuinigingsopgave. 
In de bijgestelde begroting 2025 zit een kolom ter vergelijking met het boekjaar 2024, welke nog wijzigt. 
Besluit: Het Algemeen Bestuur is akkoord, onder voorbehoud van goedkeuring van de wijzigingen in de jaarrekening 
2024. 

8. Financiële begroting 
2026, beleidsbegroting 
2026 en meerjarenraming 
2027 - 2029 

De begroting voor 2026 en verder is een voortzetting met ongewijzigd beleid vanuit 2024 en 2025, met dien 
verstande dat het op dit moment nog niet bekend is of de provinciale subsidie voor het beheer en onderhoud 
verlengt gaat worden. Het is wel de verwachting, maar er is nog geen bevestiging ontvangen. In de begroting 2026 e.v. 
Is de subsidie niet meegenomen. Qua beheer en onderhoud wordt dan teruggevallen op het niveau van 2023 en 
eerder. Mocht de subsidie verleent gaan worden, volgt er een begrotingswijziging. 
Besluit: Het Algemeen Bestuur is akkoord, onder voorbehoud van goedkeuring van de wijzigingen in de jaarrekening 
2024. 

9. Jaarplan 2025 MUP 
Toekomstvisie 

Besluit: Het Jaarplan 2025 van het Meerjaren Uitvoering Programma  van de Toekomstvisie met een budget van € 
160.000,= is akkoord. Voor het organiseren van evenementen en activiteiten lopen er contacten met o.a. de 
gemeenten, maar er is nog niets concreets. Wel zijn er kleinschaliger activiteiten daadwerkelijk ingepland zoals 
wandel- en fietstochten en is promotie van Park Hitland en Golfbaan Hitland, zoals vorig jaar in gang gezet rondom 
het jubileum, verder uitgewerkt en lopende. Daarnaast worden enkele genoemde projecten voorbereid. Vergeet 
hierbij ook de publiciteit niet welke deze projecten en activiteiten kunnen genereren. 

10. Voorstel aanwending 
bestemmingsreserve 
investeringen openbaar 
gebied 

Het budget voor het uitvoeringsprogramma van de Toekomstvisie wordt betaald vanuit de bestemmingsreserve 
investeringen openbaar gebied. Aanwending van de bestemmingsreserve dient bij bestuurlijk besluit door het 
Algemeen Bestuur te worden bekrachtigd. De aanwending dient een, door het bestuur gesteld, concreet doel te 
hebben, zoveel als mogelijk gedetailleerd naar toekomstige kosten en besteding. 
Omdat het veelal kleinere concrete projecten betreft is besluitvorming hierover door het Dagelijks Bestuur gewenst. 



Besluit: Het Algemeen Bestuur is akkoord met de aanwending van een budget van € 160.000,= plus 10% is € 
175.000,= voor het jaarplan (zie punt 9) voor 2025. 
De aanwending en besteding worden separaat verantwoord in de voortgangsrapportage van juni 2025 en in de 
jaarrekening van 2025. 

11. Rondvraag en sluiting Dhr. Hooijkaas vraagt naar subsidiemogelijkheden voor Park Hitland. Deze zijn er zeker. Het betreft doorgaans kleine 
subsidiebedragen voor projecten op het gebied van duurzaamheid en energie. De gemeenten hebben enkele 
subsidiemogelijkheden. Vanuit het Rijk zijn er subsidiemogelijkheden voor sportfaciliteiten, maar die gelden voor de 
club / vereniging en niet voor ons. De provincie heeft wél substantiële fondsen beschikbaar, echter geldt dan de 
voorwaarde dat er niet reeds een subsidie wordt verstrekt aan de aanvrager. Indien de subsidie voor beheer en 
onderhoud vanaf 2026 niet meer verstrekt wordt, is het aanvragen van nieuwe subsidies zeker een mogelijkheid. 
Dhr. Aker houdt dit in de gaten. 
De voorzitter dankt eenieder voor zijn inbreng en sluit de vergadering om 10.20 uur. 

 
Actiepunten 

Actiepunt uit de huidige en evt. vorige vergadering Door Status 

1. Notitie indexering en resultaatsverwachtingen voor de komende jaren directeur Mei 2025 

2. Brief naar gemeenten Krimpenerwaard over stopzetting bijdrage voet- en fietsveer directeur April 2025 

   

   

   

 


